
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Spojenej škole Belá, 

Oslobodenia č. 165, 013 05  Belá, 

konaného dňa 10.10.2018 

 

 

Prítomní: 7, podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Voľba zapisovateľa zápisnice 

3. Správa o činnosti, výchovno-vzdelávacích výsledkov v školskom roku 2017/2018 

4. Prerokovanie ŠkVP a dodatku školského poriadku pre školský rok 2018/2019 

5. Rôzne 

6. Uznesenie  

7. Záver 

 

K bodu 1: 

 Zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka PaedDr. Anna Babišová, privítala členov a 

oboznámila ich s programom zasadnutia. Na zasadnutí bolo prítomných 7 členov RŠ (prezenčná 

listina), hosťami boli riaditeľka školy Ing. Anna Přechová a zástupkyne Mgr. Irena Kolčáková a 

Mgr. Viera Stráska. 

 

K bodu 2: 

 Za zapisovateľku zápisnice bola zvolená Mgr. Martina Ďurinová. 

 

K bodu 3: 

  Riaditeľka školy Ing. Anna Přechová predniesla členom RŠ Správu o činnosti, výchovno - 

vzdelávacích výsledkoch v školskom roku 2017/2018 za ZŠ, MŠ a ZUŠ.  

 

K bodu 4: 

  

Riaditeľka školy Ing. Anna Přechová informovala členov Rady školy o ŠkVP a o dodatku v 

školskom poriadku pre školský rok 2018/2019. Dodatok je k používaniu mobilov žiakmi 

v priestoroch Spojenej školy Belá. 

 

 



K  bodu 5: 

(Rôzne)  

a) Riaditeľka školy Ing. Anna Přechová informovala Radu školy o nástupe novej pani 

učiteľky (s aprobáciou ANJ a NAB) Mgr. Lucii Boháčovej, vzhľadom na to, že nám odišla 

angličtinárka na materskú dovolenku.  

b) Riaditeľka školy Ing. Anna Přechová informovala Radu školy o počte žiakov k 15.9.2018 

– 323 žiakov, 17 tried.  

d) Riaditeľka školy Ing. Anna Přechová oboznámila Radu školy s krúžkovou činnosťou na 

škole. Žiaci majú možnosť vybrať si z viacerých krúžkov (Výtvarný, Spoločenské, Pohybové hry, 

Hra na flautu, Turisticko-environmentálny, Futbalový, Florbalový, Vybíjaná, Strelecký...). Spolu 22 

krúžkov. 

 

K bodu 6: 

 Členovia Rady školy vzali na vedomie a odporúčajú zriaďovateľovi Spojenej škole Belá, 

obecnému úradu Belá, schváliť Správu o činnosti, výchovno - vzdelávacích výsledkoch v školskom 

roku 2017/2018.  

Členovia Rady školy vzali na vedomie a odporúčajú zriaďovateľovi Spojenej škole Belá, 

obecnému úradu Belá, schváliť ŠkVP pre školský rok 2018/2019.  

Členovia Rady školy vzali na vedomie informácie uvedené v bode 5. 

 

K bodu 7: 

 Na záver predsedníčka Rady školy PaedDr. Anna Babišová poďakovala všetkým prítomným 

za účasť. 

 

 

 

 

 

V Belej 10.10.2018      Zapísala: Mgr. Martina Ďurinová 


